

**ခါရုဏသုတ်ပါဠိ**

( မြတ်စွာဘုရား၏ အာဝေဏိကဂုဏ်တော်-၁၈-ပါး )

နမောတဿ ဘဂဝတော အရဟတော သမ္မာသမ္ဗုဒ္ဓဿ။

၁။ ဗုဒ္ဓါနံ ဇီဝိတဿ န သက္ကာ ကေနစိ အန္တရာယော ကာတုံ ၊ တထာ မေ ဟောတု။

၂။ အတီတံသေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော အပ္ပဋ္ဌိဟတံဉာဏံ ၊ အနာဂတံသေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော အပ္ပဋ္ဌိဟတံ ဉာဏံ ၊ ပစ္စုပ္ပန်သေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော အပ္ပဋ္ဌိဟတံ ဉာဏံ။

၃။ ဣမေဟိ တီဟိ ဓမ္မေဟိ သမန္နာဂတဿ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော သဗ္ဗံ ကာယကမ္မံ ဉာဏပုဗ္ဗင်္ဂမံ ဉာဏာနုပရိဝတ္တံ ၊ သဗ္ဗံ ဝစီကမ္မံ ဉာဏပုဗ္ဗင်္ဂမံ ဉာဏာနုပရိဝတ္တံ ၊ သဗ္ဗံ မနောကမ္မံ ဉာဏပုဗ္ဗင်္ဂမံ ဉာဏာနုပရိဝတ္တံ ။

၄။ ဣမေဟိ ဆဟိ ဓမ္မေဟိ သမန္နာဂတဿ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော နတ္ထိ ဆန္ဒဿ ဟာနိ ၊ နတ္ထိ ဓမ္မဒေသနာယ ဟာနိ ၊ နတ္ထိ ဝီရိယဿ ဟာနိ ၊ နတ္ထိ သမာဓိဿဟာနိ ၊ နတ္ထိ ပညာယ ဟာနိ ၊ နတ္ထိ ဝိမုတ္တိယာ ဟာနိ။

၅။ ဣမေဟိ ဒွါဒသဟိ ဓမ္မေဟိ သမန္နာဂတဿ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော နတ္ထိ ဒဝါ ၊ နတ္ထိ ရဝါ ၊ နတ္ထိ အ, ဖဋ္ဌံ ၊ နတ္ထိ ဝေဂါယိတတ္ထံ ၊ နတ္ထိ အ, ဗျာဝဠမနော ၊ နတ္ထိ အပ္ပဋ္ဌိသင်္ခါနုပေက္ခာ ။ ဣမေဟိ အဋ္ဌာရသဟိ ဓမ္မေဟိ သမန္နာဂတဿ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော နမော သတ္တန္တံ သမ္မာသမ္ဗုဒ္ဓါနံ။

၆။ နတ္ထိ တထာဂတဿ ကာယဒုစ္စရိတံ ၊ နတ္ထိ တထာဂတဿ ဝစီဒုစ္စရိတံ ၊ နတ္ထိ တထာဂတဿ မနောဒုစ္စရိတံ ၊ နတ္ထိ အတီတံသေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော ပဋ္ဌိဟတံ ဉာဏံ ၊ နတ္ထိ အနာဂတံသေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော ပဋ္ဌိဟတံ ဉာဏံ ၊ နတ္ထိ ပစ္စုပ္ပန်သေ ဗုဒ္ဓဿ ဘဂဝတော ပဋ္ဌိဟတံ ဉာဏံ ၊ နတ္ထိ သဗ္ဗံ ကာယကမ္မံ ဉာဏာပုဗ္ဗင်္ဂမံ ၊ ဉာဏံ နာနုပရိဝတ္တံ ၊ နတ္ထိ သဗ္ဗံ ဝစီကမ္မံ ဉာဏာပုဗ္ဗင်္ဂမံ ဉာဏံ နာနုပရိဝတ္တံ ၊ နတ္ထိ သဗ္ဗံ မနောကမ္မံ ဉာဏာပုဗ္ဗင်္ဂမံ ၊ ဉာဏံ နာနုပရိဝတ္တံ ၊ ဣမံ ဓာရဏံ အ, မိတံ ၊ အ, သမံ ၊ သဗ္ဗသတ္တာနံ ၊ တာဏံ လေဏံ သံသာရဘယဘိတာနံ အဂ္ဂံ မဟာတေဇံ ။

၇။ ဣမံ အာနန္တ ဓာရဏပရိတ္တံ ဓာရေဟိ ဝါရေဟိ ပရိပုစ္ဆဟိ။ တဿ ကာယေ ဝိသံ န ကမေယျ၊ ဥဒကေ န လဂ္ဂေယျ ၊ အဂ္ဂိ နဥ ဟေယျ ၊ နာနာဘယဝိကော ၊ န ဧကာဟာရကော ၊ နဒ္ဒိဟာရကော ၊ န တိဟာရကော ၊ န စတုဟာရကော ၊ န ဥမ္မတ္တကံ ၊ န မူဠကံ ၊ မနုဿေဟိ အ, မနုဿေဟိ ၊ န ဟိံ သကာ။

၈။ တံ ဓာရဏပရိတ္တံ ယထာ ကတမေ၊ ဇာလော မဟာဇာလော ၊ ဇာလိတ္ထေ မဟာဇာလိတ္ထေ၊ ပုဂ္ဂေ မဟာပုဂ္ဂေ၊ သမ္ပတ္ထေ မဟာသမ္ပတ္ထေ ၊ ဘူတင်္ဂိမိ တမင်္ဂလံ။ ဣမံ ခေါ ပနာနန္ဒ ဓာရဏပရိတ္တံ သတ္တသတ္တတိ သမ္မာသမ္ဗုဒ္ဓကောဠိဟိ ဘာသိတံ၊ ဝတ္ထေ၊ အ၊ ဝတ္ထေ၊ ဂန္ထ ဝေ၊ အ၊ ဂန္ထ ဝေ၊ နောမေ ၊ အ၊ နောမေ ၊ သေဝေ ၊ အ၊ သေဝေ၊ ကာယေ ၊ အ၊ ကာယေ ၊ ဓာရဏေ ၊ အ၊ ဓာရဏေ ဣဏ္ဏိ မိဏ္ဏိ ၊ တိဏ္ဏိ မိဏ္ဏိ ၊ ယောရုက္ခေ မဟာယောရုက္ခေ ဘူတင်္ဂိမိ တမင်္ဂလံ။

၉။ ဣမံ ခေါ ပနာနန္ဒ ဓာရဏပရိတ္တံ နဝနဂုတိယာ သမ္မာသမ္ဗုဒ္ဓကောဠိဟိ ဘာသိတံ။ ဒိဋ္ဌိလာ ဒဏ္ဍိလာ မန္တိလာ ရောဂိလာ ခရလာ ဒုဗ္ဗိလာ။ ဧတေန သစ္စဝဇ္ဇေန သောတ္ထိ တေ ဟောတု သဗ္ဗဒါ။

ဓာရဏသုတ်ပါဠိ နိဋ္ဌိတံ။